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Zpráva Výkonného výboru spolku Sokol Lodenice 

za uplynulé období od poslední Valné hromady 

pro Valnou hromadu spolku Sokol Lodenice konané  dne 25. 6. 2022 

 

Vážená členská základno, vážení hosté, přátelé 

 

výkonný výbor Sokol Lodenice se scházel v uplynulém období 

pravidelně. Účast všech členů Výkonného výboru je doložena zápisy. 

Současně s tím a na základě připomínky členů spolku jsou zápisy volně 

přístupné na našich stránkách www.sokol-lodenice.cz.  

 

Dovolte mi, abych Vás seznámil s našimi akcemi a celkově s činností 

včetně plnění investičních záměrů spolku od minulé Valné hromady. 

Musím zdůraznit, že jsme kvůli KORONAVIRU měli některé naše akce 

omezené: 

 

Minulá řádná Valná hromada se tím pádem mohla konat až 10. 7. 2021 

 

Sportovní a společenské akce od poslední VH – 10. 7. 2021: 

- první akcí byl až Dětský den, který jsme uspořádali 3. července 

- dále potom už jmenovaná Valná hromada, která se konala 1. července 

- 7. srpna se konal fotbalový turnaj – Memoriál Jiřího Pošmourného a 

   Františka Šlajchrta 

- 4. září jsme pro děti dělali rozloučení s prázdninami 

- v září jsme také ještě stihli 29. udělat Svatováclavský večer 

 

 

 

 

http://www.sokol-lodenice.cz/
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- do konce roku už to bylo kulturně zajímavé 

- 1. října tu vystupovala pražská kapela IKEM band, která tu hrála i letos, 

     20. května 

- další pěknou akcí byla Posvícenská zábava – 29. října, kde nám hrála 

   kapela Černý brejle 

- 1. listopadu jsme tu měli Pěknou hodinku, hrála kapela Máčanka a 

   odpoledne nás bavil Marek Hůla 

- a 13. listopadu jsme pořádali první Retro Čaje se skupinou SIMMONS 

- hned na to, 26. listopadu jsme tu měli Standu Popelu, který pro nás udělal 

  ochutnávku vín. Díky sponzorovi nás celý večer provázela skupina  

  SIMMONS 

- 4. prosince jsme měli tradiční Mikulášskou pro děti i dospělé, kde nám 

   hrál Marek Hůla 

- 18. prosince jsme dělali Vánoční pochod Tuchlovice – Lodenice 

- 15. ledna 2022 jsme dělali pro děti i dospělé lednové krmení zvířátek s 

   opékáním špekáčků, akci krásně připravili Marta a Zdeněk Janouškovi 

- 29. ledna proběhl Večer s Českou písničkou 

- 19. února nás navštívila Bára Ladrová se svým programem pro děti. Na 

   sále bylo úplně plno, velmi zdařilá akce, ze které si děti díky našim  

   sponzorům odnášely dárky v celkové nákupní ceně 10.000,- Kč 

- 19. března jsme dělali Josefovské posezení 

- 15. dubna jsme pořádali Velikonoční zábavu, hrála nám kapela Černý 

    brejle 

- 30. dubna jsme pro děti i dospělé připravili pálení Čarodějnic 

- jak už jsem zmiňoval, IKEM band nám zahrál ještě 20. května 

- bohužel jsme z technických důvodů nemohli uspořádat Dětský den. 

   Věřím, že to dětem vynahradíme při našich příštích akcích. 
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Vrátím se zpět k hodnocení života a práce našeho spolku. Výkonný výbor 

moc rád děkuje Vám všem za hmotné či finanční dary. Kdybych tady měl 

jmenovat všechny Vás, kdo nám přispíváte na naši činnost finančně, věcně 

nebo i účastí na brigágách, byl by to seznam dlouhý na celou stránku. Proto 

prosím, přijměte všichni, kdo nám pomáháte naše obrovské poděkování. 

DĚKUJEME.  

 

A budeme samozřejmě moc rádi, pokud nám přízeň zachováte pro 

budoucí období. 

 

V oblasti péče o majetek bychom chtěli připomenout úsilí našich členů 

na údržbě interiéru naší Sokolovny. 

Stejně tak účast na brigádách například na dříví, kanalizace, fasáda  

atd….  

 

Vážení přátelé, nebudu jmenovat sportovní a společenské akce pro 

následujíc období, více – méně je ten základ stejný a většinu našich akcí už 

můžeme nazývat jako akce tradiční. Jen chci zdůraznit, že tyto akce jsou 

v plánu práce, který je na vývěsce Sokola Lodenice. Plán je také 

prezentovaný na našich internetových stránkách www.sokol-lodenice.cz, 

které pro nás spravuje Klára Pospíšilová.  

 

K 1. lednu 2022 jsme měli 362 členů. 

 

 Na závěr mi dovolte, abych jménem Výkonného výboru vyjádřil 

přesvědčení, že úkoly a akce dané plánem práce budou na další VH v roce 

2023 hodnoceny jako splněné. 

 

 Děkuji za pozornost. 


